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Obec Lhota 
 

Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 11. 7. 2013 od 18.00 hodin 

v Ledci v restauraci Na Výsluní. 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 7 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Hana Kolářová, ing. Miroslav Horák, Zdeněk 
Kolbaba, Miroslav Šupík a Pavel Vančura, což je 64 % z celkového počtu všech členů 
zastupitelstva.  
Omluveni jsou: Jana Augustinová, ing. Marie Fižová, Pavel Kváč, Bc. Lukáš Sůra 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Účast veřejnosti: 37   Hosté: 0  
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelem Mgr. Jana Pavlíka a ověřovateli zápisu Zdeňka Kolbabu a 
Miroslava Šupíka. 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelem Mgr. Jana Pavlíka a ověřovateli 
zápisu Zdeňka Kolbabu a Miroslava Šupíka. 
(Výsledek hlasování: Pro: 7      Proti: 0     Zdrželi se: 0     ) 
Usnesení č. 1/5/2013 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a s jeho doplněním a vyzval 
zastupitelstvo k jeho schválení.  
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Oprava Mlýnského potoka v Ledci 
3. Přeložení elektrické přípojky k chatám v obci Ledec 
4. Komplexní pozemkové úpravy v k.ú.Ledec 
5. Různé 
Doplnění programu 
6. Smlouva o poskytnutí dotace od Pardubického kraje na opravu vstupních dveří do 

zámecké expozice 
 
Diskuse: bez 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
(Výsledek hlasování: Pro:  7    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
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Usnesení č. 2/5/2013 bylo schváleno. 
2. Oprava Mlýnského potoka v Ledci 
Starosta seznámil s projektem, s rozsahem prací, harmonogramem a s financováním akce. 
V příštím týdnu budou poptány firmy, vybere se nejvýhodnější nabídka a s realizací se začne 
ve druhé polovině srpna. 
 
Diskuse:  
- nebudou se meandry napřimovat? Odp. starosta, že nikoliv, pouze se budou odstraňovat 
z koryta kořeny, spadlé stromy a větve. 
- dotaz na rozpočet jednotlivých částí: Odp. starosta, že rozpočet je ve výši 300 tis. Kč, je 
položkový podle druhu prací a tak z něj nelze bez výpočtu zjistit cenu jednotlivých částí 
opravy. 
- kdy bude realizován nový přívod do bazénu? Odp. starosta, že to nelze nyní přesně určit, 
bude záležet na stavební firmě a jejím harmonogramu. 
- budou cesty uvedeny do řádného stavu? Odp. starosta, že stavební firma musí cesty, pokud 
je nějak poškodí, vrátit do původního stavu. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace na vědomí. 
 
 
3. Přeložení elektrické přípojky k chatám v obci Ledec 
Starosta objasnil důvod přeložky elektrické přípojky a seznámil s finančním vypořádáním 
mezi městysem a majiteli přípojky. 

Diskuse:  
- Je havarijní stav budníku a kolísá napětí v chatách. Odp.: Starosta, navrhl, že městys zajistí 
odborné stanovisko na přemístění budniku před potok, na obecní pozemek. Kolísání napětí 
způsobuje beran pana P., který se o budnik drbe. Chatařům bude předložena cenová nabídka 
na přeložení budniku před potok. 
 - Návrh na přemístění pojistkové skříně, které je také na soukromém pozemku. Odp. starosta, 
že městys najde vhodné místo na obecním pozemku a přemístění spojí do jedné akce 
s přemístěním budniku. Vzhledem k tomu, že el. přípojka k chatám není majetkem městyse, 
náklady půjdou za chataři.  
- návrh, aby každý měl své hodiny byl zpochybněn s ohledem na dražší poplatky. 
- další schůzka s chataři by mohla být v září. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace na vědomí. 
 
4. Komplexní pozemkové úpravy v k.ú.Ledec 
Starosta seznámil přítomné s aktuálním stavem KPÚ. 
Diskuse: 
- možnost opravit cesty k chatám? Odp. starosta, že se městys o to bude se snažit. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace na vědomí. 
 
Starosta požádal zastupitele o projednání bodu 6. Před bodem 5. 
 
6. Smlouva o poskytnutí dotace od Pardubického kraje na opravu vstupních dveří do 
zámecké expozice 
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Starosta seznámil s hlavními body smlouvy. Pk schválil dotaci ve výši 50 tis. Kč na pořízení 
2 ks vstupních arkádových dveří do muzea vodníků a do obřadní síně. Náklady na pořízení 
budou cca 140 tis. Kč. Jako dodavatel byl vybrán Jaroslav Petr.  
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu č. 2013/22709 s Pardubickým krajem 
o poskytnutí grantu z Programu stavební obnovy a restaurování kulturních památek 
a drobných objektů památkového charakteru v PK v roce 2013. 
(Výsledek hlasování: Pro: 7      Proti: 0     Zdrželi se: 0     ) 
Usnesení č. 3/5/2013 bylo schváleno. 
 
 
5. Různé 
• Doplnění Osadního výboru – od 10.12.2012 nový předseda, 2 noví členové osadního 

výboru 
• Informace o těžbě lesa v lednu 2013 – starosta seznámil s příjmy a výdaji souvisejících 

s těžbou, částka 2/3 z příjmu půjde na opravu cesty Ledec – Urbanice. 
• Nový jízdní řád pro trať 015 Přelouč – Práchovice od 2013/12 – spoje neubyly, 2 až 4 

spoje začínají opět jezdit až do Práchovic- v SO + Ne přibyly po 9. hodině turistické vlaky 
• Sportoviště – nové branky na malý fotbal – lze je pořídit z rozpočtu městyse. 
 
Starosta ukončil jednání zastupitelstva v 19:50 hod. s přáním pěkného večera. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne:  11. 7. 2013 
Zapisovatel: Mgr. Jan Pavlík 
 
Ověřovatele:  Zdeněk Kolbaba:......................................... dne ........................ 
 
  Miroslav Šupík:.......................................... dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
Razítko městyse: 


